
Verksamhetsberättelse 2022
Vallentuna Judoklubb

Bilden är tagen från Naturens och idrottens dag 2022 som anordnas av Vallentuna Kommun där Vallentuna
Judo medverkade. Bilden visar mångfalden i klubben: ålder, kön, ursprung, jämlikhet, jämställdhet m. fl.

Målet är att erbjuda meningsfull fritid för alla, håll koll på Parajudo.



Styrelse
Styrelsen har bestått av:

Ordförande
Claudia Johansson Vald till 2022

Vice Ordförande
Pierre Johansson Vald till 2023

Sekreterare
Linda Vester Vald till 2023

Kassör
Måns Blacker Vald till 2022

Ledamot
Andreas Granbäck Vald till 2023 (Avgick 13 januari 2023)

Ledamot
Greta Högberg Vald till 2022

Ledamot
Kent Andersson Vald till 2022

Ledamot
Oskar Weinreich Vald till 2023 (Avgick 4 maj 2022)

Revisor
Tony Arosell Vald till 2022

Valberedning
Tanja Lehtonen Vald till 2022
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Verksamheten
Tredje verksamhetsåret har varit bra och inneburit återstart av
verksamheten efter pandemin. Vi har fått en judoinstruktör till, Katarina
Håkansson. Vi har ökat dubbel mängd av mattyta i samband med nya
förrådet vilket gör judoträningarna mer säkrare och roligare för
medlemmarna. Vi har Judo4balance för äldre och ett samarbete med
Vallentuna Kommun om fallprevention för lokalinvånarna. Vi har bytt
domän plattform från Idrottonline till egensajt där hemsidan ligger i
Wordpress.

Vi har genomfört 2022:

● uppmuntrat styrelseledamöter och tränare till utbildning inom

administration

● sommarläger

● firat 2 årsdagen

● gradering

● deltagit i tävling

● sökt aktivt efter ny tränare och hjälptränare

● letat och hittat ny leverantör för klubbkläder och judodräkter.

● Klubbmästerskap

● utökat förråd

● aktivt letande efter eget lokal

● digital föräldramöte

● uppstartsprojekt av parajudo, RF, Parasport Stockholm och

Vallentuna Kommun

● Naturen och idrottens dag

● Nattvandring

● Veteran SM bronsmedalj
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Medlemmar
Medlemsantalet har ökat med 37 % under 2022, 25 st kvinnor och 31 st
män. Vi har ökat från 41 st till 56 st medlemmar. Källa föreningsrapport
2022 via idrottonline.

Möten, kommunikation
Vi har haft fysiska och digitala möten i styrelsen. Många avstämningar i
styrelsen har skett digitalt. Vi har dessutom nått ut till medlemmarna via
nyhetsbrev, sms och haft fysiska träffar med föräldrar/anhörig innan,
under eller efter träningarna. Medlemmar och intressenter besöker vår
hemsida och facebook kontinuerligt.

Utbildningar
Styrelsemedlemmarna har fått uppmuntran att delta i
styrelseutbildningar som är förberedande och grundläggande. Dessa
kurser anordnas av RFSISU och är kostnadsfria.

Slutord
År 2022 har varit fokus på återstart av verksamheten och digitalisering.
Välkomnar år 2023 för stimulans och starkare gemenskap.

Ort Vallentuna

Datum 2023-03-11

Underskrifter av alla i styrelsen

Claudia Johansson Kent Andersson Pierre Johansson

Linda Vester Greta Högberg Måns Blacker
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